
   

1 (3) 
 

 

TROLLHÄTTAN IWC  
Distrikt 236, Sverige  

Protokoll fört vid styrelsemöte 3, verksamhetsåret 2024-2025 
Tid: Onsdagen den 11 december 2024 kl 11 i SPF-lokalen 
 
Närvarande: Kristina Björkqvist, Else Madsen, Lena Simonsson, Britt Hallgren, 
Anna-Karin Christiansson, Christina Palm. Frånvarande: Ewa Knutson 
(nyopererad) 
 

1. Mötet öppnas av past president Anna-Karin Christiansson, som ersättare till 
presidenten. 

2. Dagordningen godkänns 
3. Föregående mötesprotokoll 2024-10-21 gicks igenom och godkändes 
4. Inkommande skrivelser 

o Det har inkommit ett mail till presidenten från DP Christina Svensson 
angående IW’s IT-system, som behöver uppgraderas hos 
leverantören och hon vill veta klubbarnas åsikt om detta inför 
distriktets budgetmöte 13 januari 2025. Efter diverse klargörande 
maildiskussioner med distriktets IT-ansvarige Margareta Westesson 
och Rådets webhanterare Gun Furunger har det framkommit att hela 
frågan om uppgraderingar av systemet har hamnat på efterkälken 
sedan länge, vilket gör det mycket svårarbetat för våra 
hemsidebyggare. Styrelsen föreslår tillstyrkan av uppgraderingen 
till en kostnad på ca 50.000 kr som en investering fördelad på ett 
antal år. Detta skall tas upp till beslut på dagens Månadsmöte. 

5. Utgående skrivelser 
o Inga 

6. Kassarapport 
o Idag är kassan 26031,45 SEK.  
o Senaste månadsmötena har gått med plus. 

7. Information från ISO 
o Vår ISO Britt meddelade att det inte varit något nytt möte sedan sist, 

men påminde om vänklubbsinbjudan från Tune till 6 maj 2025. 
8. Kommande program 

o 10 januari – fira IW-dagen hos Vänersborgs IWC. Inbjudan 
presenteras i nästa månadsbrev. 

o 12 februari. Else och Lena håller i trådarna. Else har tidigt varit i 
kontakt med polisen (?) Mari-Anne Tobiasson, som nu också är 
president i Göteborg Södra. Else kommer att förnya kontakten i 
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början av 2025 och återkommer till oss i styrelsen om utfallet, 
speciellt om Mari-Anne inte kan komma. Insamling 
Narkotikabekämpning. 

o Distriktsmöte 8 mars hos Alingsås-Lerum-Vårgårda. Ewa K och 
Anna-Karin är valda delegater, men det är trevligt om vi kan fylla en 
bil så att flera kan vara med. 

o 12 mars – valmöte. Anna-Karin är ansvarig. 
o 9 april – Christina P och Kristina B är ansvariga igen. Christina 

kontaktar Regissören John Tornblad till filmen Sockerexperimentet. 
9. Medlemsfrågor 

o Marianne Movitz hälsar till alla. Anna-Karin avser att åka till henne 
med en blomma från klubben, och Lena vill gärna följa med om 
tiden passar. 

o Anna-Karin ställde frågan till styrelsens ledamöter om deras intresse 
att vara med även nästa verksamhetsår. Tas upp igen vid nästa möte. 

o Frågan om att det vore önskvärt om vi fick in nya medlemmar, gärna 
yngre diskuterades igen.  

o Ewa har haft kontakt med Britt Dahl och Zarah Rosén, som båda 
önskar utträda vid verksamhetsårets slut. Dessa önskemål är inlagda 
i medlemsregistret. 

10. Övriga frågor 
o Ledamöterna diskuterade hur beslutet om att dagens Månadsmöte 

skulle vara kostnadsfritt gått till.  
o Styrelsen anser att klubben skall stå för hela kostnaden för 

deltagande i distriktets möten. Frågan lyfts upp för beslut på dagens 
Månadsmöte. Ansvar Anna-Karin. 

o Förslag till kommande programpunkter ligger kvar här för att kunna 
kompletteras vid behov.  

 Filmkollo Senior i Nossebro: Christina P berättade varmt om 
verksamheten och vi vill gärna höra mer om dem. 

 Ewas förslag om en vårutflykt med målet Morlanda 
Handelsträdgård och speciellt deras Pelargonmuseum var 
uppskattat och värt att arbeta vidare kring. 

 Britt funderade över om man kan få Solvarm att prata om 
sina energisnåla hus. 

 Britt föreslår också att det lokala ölbryggeriet i Lilla Edet 
kommer och berättar om sin verksamhet någon gång. 

 Sedan tidigare har vi följande på listan över förslag: 
Syskonringen, Besök på konsthallen med guide, Rapport från 
Ukraina med Elena Malm, Bohlins Glass (Trollhätteglass), Jan-
Kenneth Johansson, Omstart i livet med Göran Christiansson 

11. Nästa möte. 
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o Vi avsatte inte någon tid utan avvaktar resultatet av Elses kontakter 
inför februarimötet. Eventuellt behövs ett möte i januari, men annars 
senare.  

12. Avslutning 
o Past-Presidenten tackade för allas insatser. 

 
Anna-Karin Christiansson, sekreterare   


